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Lördagen den 16 februari 2019, kl. 10.00-15.00 

 

Plats: Hotell Stinsen, Stortorget 3, Hallsberg. 

 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

Per-Åke Öster, LC Hallsberg, hälsar alla välkomna och berättar om programmet. 

DG Ulf Carlsson öppnar mötet. Talestid:3 minuter. 

1:a VDG Anders Falke läser Lions etik. 

 

§ 2.  Val av sekreterare 

2:a VDG Magda van Almenkerk 

 

§ 3.  Val av justerare/rösträknare 

Zon  5/6 Elisabeth Emanuelsdotter Voll 

Zon 7  Birgit Aronsson 

 

§ 4.  Anmälan övriga ärenden/frågor 

Se §23 g – §23 p. 

 

§ 5.  Godkännande av dagordningen 

Beslöts godkänna dagordningen inklusive ändringar. 

 

§ 6.  Föregående mötesprotokoll 

Beslöts att utan anmärkning läggas till handlingarna. 

 

§ 7.  Ekonomisk rapport  

Distriktskassör Torsten Zakrisson går igenom ekonomin. Se rapportunderlag. 

Delegatavgift blir 175 kr. Mycket billigare än tidigare distriktsmöten pga. delade kostnader 

mellan de två distrikten. 

 

§ 8.  Motioner 

Inga motioner har kommit in. 

 

§ 9.  Conventionchansen 

Lottdragningen. Vinsten ska göra det möjligt att ett par kan åka till Lions Convention i 

Milano. 

Andelförsäljning räcker inte till (6 000 kr). Distriktet bidrar med pengar som fattas. 

Första dragning gav lottnummer 911 (inte såld), andra dragningen gav lottnummer 611:  
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LC Norberg. Gratulerar! Anders tar kontakt. 

§10. Aktiviteter bl a Water Means life, Cykla för rent vatten, Djungelboken- ”The 

Musical”,  

Water Means Life 2: nu fram tom 30 juni 2019. Mål : minst 100 kr per medlem. Hittills:  

1543000 kr. Ulf uppmanar alla klubbar att bidra till projektet! 

Cykla för rent vatten för WML: planering på gång. Rutten ska från Norge, genom Eda, 

Arvika, och Norra Värmland. Åke Nyquist upp- och utmanar alla att göra mycket reklam för 

cyklandet och projektet och att göra aktiviteter med klubbarna. Tänk nytt! 

När man borrar vattenhål, skickas fakturan till MD Sverige. 

Musicalen Djungelboken drar in pengar för De Glömda Barnen. På scenen berättas om Lions 

och visas projektet på två skärmar. Bra PR för Lions och för projekten. 

 

§11. Kulturstipendium 

Tre stycken ansökningar har kommit in. Juryn har utsätt vinnaren: 

anmälningen från LC Eda och stödnominerat av LC Arvika: Linnea Waljestål 

Klubbarna i Zon 1, föreslår att stadgarna ändras fr.o.m. nästa år. Det ska vara möjligt att såväl 

en person som en grupp kan få stipendium. 

Per Åke Öster har skrivit ett förslag om ändringarna, även riktat på användning i Distrikt M. 

Förslaget tas upp på distriktsrådsmötet/distriktsmötet i Ludvika. 

 

§12. Rapporter:  

 

IPDG: Britt Nilsson, LC Kil 

Ulf rapporterar å hennes vägnar att Britt utverkar ett utbildningsprogram tillsammans med 

Distrikt GD. Hon är även upptagen med YED. 

 

DG: Ulf Carlsson, LC Kungsör 

Till att börja med vill jag påminna om, att gå in på vår hemsida www.lions101b.se 

För tillfället kommer man inte in på länken interna sidor. men man kan tex klicka på 

distriktsråd och där hittar man te x aktuell organisation mm. Likaså i högerspalten har man 

rubriken öppna dokument och där hittar man bla månadsbreven och dessa kan man öppna utan 

problem.  

Jag vill också passa på att berätta att jag besökt ett antal klubbar och kommer att fortsätta med 

det under resten av mitt verksamhetsår som distriktsguvenör. Jag har alltid blivit väl bemött 

och det uppskattar jag verkligen. Jag är stolt över det arbete som ni gör uti i klubbarna. Jag 

tycker också att mitt motto ” Det är kul att vara lion och vi gör det tillsammans” kan man 

verkligen  se i de klubbesök och zonmöten jag besökt. 

Jag ser även fram emot det nya distriktet Distrikt Mitt och det känns även där, att vi är på rätt 

väg. Det saknas fortfarande några tjänstemän bla kommande zonordförande i zon 4, 7 och zon 

8. Jag hoppas att det blir klart så snart som möjligt, absolut senast den 15 mars. Tanken är att 

de ska utbildas i slutet av mars månad. 

http://www.lions101b.se/
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Jag är också väldigt glad över att vårt distrikt fick skicka det vinnande bidraget i 

Fredsaffischtävlingen till USA. Så nu väntar vi på resultatet från den slutliga finalen. För 

övrigt, så besökte jag tillsammans med medlemmar från LC Hallsberg Transtensskolan i 

Hallsberg och gratulerade vinnaren Ellika Landberg samt hennes bildlärare. Ett mycket 

uppskattat besök. Så nu håller vi tummarna för henne!! 

Jag påminner även om att vi kommer att ha ett distriktsrådsmöte samt ett extra distriktsmöte 

lördagen den 13 april samt ett gemensamt distriksmöte med det nya distriktet Mitt, söndagen 

den 14 april i Ludvika. På lördagkvällen så är det tänkt, att det ska ordnas med en Kick Off 

med mat, dans och underhållning. Jag hoppas att många av oss i vårt distrikt kan delta. 

Inbjudan och mera information kommer att skickas ut. 

Vidare påminner jag om att anmälan till Riksmötet 2019 i Västerås när det gäller hotellrum är 

den 15 mars och sista dag för deltagande är 15 april.  

När det gäller att ansöka om medel från Jubileumsinsamlingen så finns det inte längre några 

pengar att söka. 

 

1:e VDG: Anders Falke, LC Arvika 

Nytt år, nya utmaningar. Jag fortsätter min utbildning från VDG till DG 2020 -2021. Har 

deltagit i en hel del aktiviteter i början av året. I mitten av januari deltog jag i GR 4 som 

ersättare för DG Ulf. Vi höll till på Quality Hotel Gardemoen. Mycket fint. En mycket lärorik 

upplevelse. Enligt ”gamla” rävar flöt mötet väldigt bra. Inte så mång ”backsiters”, som kan ha 

en del åsikter.  

Som hemläxa från Uppsala fick vi uppgiften att skriva en motion angående en beredskapsplan, 

liknande den som finns i Norge. Detta är självklart gjort. Få se om jag får godkänt. 

Den 4:e februari träffades gruppen som skall dana det nya distriktet MD 101 M. Vi sågs i 

Ludvika i Lions lokal. Mötet föll mycket väl ut och beslut togs. En ny distriktrådsgrupp tog 

form. Befattningar blev tillsatta. Vi kände oss nöjda efter mötet. 

Den 5:e februari var det zonmöte och treklubbsmöte i Årjäng, där jag självklart deltog. Jag 

redogjorde för vad som framkom i Ludvika angående nya distriktet. Med god hjälp av 

stadgesekreteraren P.Å. Persson från Lions Eda. Likaså att DG-brevet är den viktigaste 

informationen och skall läsas mycket noggrant. Sen kan man sovra lite som man finner 

bekvämt. 

6:e februari hade vi AU-möte i Hallsberg hos GMT Per-Åke Öster. Ett givande och viktigt 

möte. Klargjorde rutinerna för distriktsrådsmötet i Hallsberg 16 februari. Vi utsåg en 

kulturstipendiat. Hon kommer från Estetiska Skolan i Arvika och heter Linnea Waljestål. En 

mycket värdig vinnare av Lions kulturstipendium. Jag har fått den stora äran att meddela 

pristagaren på hennes skola. Det ser jag fram emot. 

Jag har också fått i uppgift att undersöka plats för nästa zonmöte 4:e april. Blir förmodligen på 

Bristol Hotell i Arvika. 
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2:a VDG: Magda van Almenkerk, LC Hällefors 

Jag har varit gäst på trezonsmötet 4-5-6 i Garphyttan. Intressant att höra hur mycket man kan 

lära av varandra och att man gemensamt vill jobba för distriktet. 

Några klubbesök planerats i våren.  

 

YEC/LEO: Måd Lagerqvist, LC Surahammar 

Information om lägret finns beskriven i månadsbrev 8. Jag kan inte tillföra mera annat än att vi 

behöver hjälp med värdfamiljer och om någon känner till ungdomsledare. Där letar vi febrilt.  

 

LCFF: Arne Andersson 

Beslut om val av distriktets styrelse-ledamöter för nuvarande fond (LCFF). 

 

Val av ledamöter och revisorer till Insamlingsstiftelsen Lions Cancerforskningsfond vid 

 Akademiska sjukhuset i Uppsala. 

 Beslut: Distriktsrådet beslutar att välja Roland Thorstensson Lions Club Kilsbergen till 

 ordinarie ledamot och att välja Arne Andersson Lions Club Storå till suppleant i 

 styrelsen för Insamlingsstiftelsen Lions Cancerforskningsfond vid Akademiska sjukhuset 

 i Uppsala.  

 Till ordinarie auktoriserad revisor för fonden välja Annette Samils, PwC Falun och till 

 auktoriserad revisorssuppleant välja Morgan Söderberg, Dalrev Borlänge.    

 Valen enligt ovan gäller från och med 2019-07-01 och tills vidare.  

Distriktsrådet beslutar att ge DG Ulf Carlsson fullmakt och behörighet att i samråd med de två 

övriga distrikten GD och U kunna besluta om smärre justeringar av föreslagna stadgar för 

stiftelsen samt att ha mandat att underteckna stiftelseförordnandet för B-distriktets räkning.  

 

LCIF/Hjälpfonden: Agneta Andersson  

Lions clubs International Foundation   Campaign 100, vårt insamlingsmål på 300 milj. USD. 

Det går framåt. 

Enligt rapporter arbetar man att bilda modellklubbar men då ska man samla in minst 750 USD 

från varje klubbmedlem. 

Kampanj 100 får mer o mer uppmärksamhet ock det är mycket viktigt. 

Vi vill uppmärksamma våra Distriktsguvernörer att prioritera främjandet av  

Campanj 100 i sina Distrikt och informera sina DG elect inför deras kommande år.  

Tillsammans kommer vi att nå målet! 

Glöm inte Hjärtat i Lions finns i LCIF! 

 

IRC: Björn Åström 

Inga ytterligare utvecklingar. 
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LQ/Tillsammans: Ulf Carlsson, LC Kungsör 

I väntan av ytterligare utbildningar. 

 

MyLCI: Inger Persson, LC Eda 

Se §17. 

 

VO: Arne Andersson, LC Storå 

Nomineringarna verksamhetsår 19/20 är klara. 

 

Ajournering för en presentation om Public Relations av Ove Nilsson och Sirkka Nilsson: 

”Vi kan göra Lions bättre”. 

 

§13. Rapporter från ZO. 

 

Zon 1: Calle Ericsson, LC Kolbäck 

Ett antal höst-och julaktiviteter har genomförts av zonens klubbar på ett suveränt och 

imponerande sätt utifrån klubbarnas specifika förutsättningar. 

Det internationella ungdomslägret i Kolsva 2019 engagerar samtliga klubbar inom zonen med 

ett antal gemensamma möten. Ett embrio till fler gemensamma zonaktiviteter. 

Zonmötet i januari inkl. Knutsdoppet i Kungsör är årets lionhändelse i zonen. 38 deltagare! 

Några förslag till beslut; 

Varje klubb utser en representant att tillsammans arbeta fram ett förslag på en eller flera 

gemensamma zonaktiviteter. 

Tillsammans i zonen gemensamt finansiera en ungdomsstipendiat till nästa år 2020. 

Föreslår att stadgarna för kulturstipendiet ses över så att basen på kandidater breddas. 

Nästa zonmöte 1 april. Ishockeylegendaren och olympiamästaren Curre Lundmark talar i 

ämnet; Vilka resultat kan man uppnå om man har roligt tillsammans 

 

Zon 2/3 Peter Stangfors 

Ingen rapport. 

 

Zon 4: Frank Poot, LC Hällefors 

Ett trezonmöte med Zon 4, 5 och 6 hölls den 29 november i Garphyttan med DG Ulf Carlsson 

och 2:a VDG Magda van Almenkerk som två av de deltagare. Värdklubben LC Kilsbergen 

ordnade med en härlig soppa till maten. 

En fråga om en eventuell sponsring av en diabeteshund inleddes med en film om utbildning av 

diabeteshundar som hjälper barn med sjukdomen. Det beslutades att föra frågan vidare till 

distriktsnivå. Likaså lovade DG Ulf Carlsson att ta upp ett förslag från Lions Askersund att 

samla in pengar till en skolmodul för De Glömda Barnen. 

Sista zonmöte för verksamhetsåret i Zon 4 kommer att hållas i Storå den 28 mars 2019. 
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Anm. På mötet berättar Frank att han ställer upp som ZO i verksamhetsåret 2019/2020. 

 

Zon 5/6: Elisabeth Emanuelsdotter Voll 

Sammanfattning, zon 6: 

I stort sätt en bra och aktiv zon. Pga. åldern har man i några klubbar dragit ned på kommunala 

samarbetes projekt. 

Askersund är den klubb man har lyckats med att få yngre medlemmar med. 

 

Tillståndet i klubbarna:  

  GOTT 

EXEMPEL 

Trivsel Medlemsutveckling Aktiviteter Övrigt 

Askersund Aktivt möte bra God flera Gott samarbete 

Hallsberg Stilla möte osäkert Dålig gamla Turbulens 

Kumla Aktivt möte bra Försöker Dragit ned Trevlig samvaro 

Pålsboda Aktiv möte bra På gång samma Saknar damerna 

 

En nominering till Livskvalitetspris har skickats in. 

 

Zon 7: Birgit Aronsson 

Hagfors klubben har vuxit är nu 20 medlemmar. Trots stigande ålder håller de liv i sina årliga 

aktiviteter som Vårmarknad, Annonsblad, Julmarknad och Konstlotteri. Distriktets starkaste 

klubb vad gäller insamling till Lions Cancerforskningsfond inte minst tack vare stöttning av 

lokala MC-klubbar. Har tyvärr inte lyckat ge klubbarna någon benefit för detta i the Lion trots 

upprepade försök. 

Karlstad Almen har inte lyckats öka medlemsantalet. Deltagit i Julmarknad på Alsters 

Herrgård med gott resultat. Planerar 30-årsjubileum i mars och Modevisning i april. 

Karlstad klubben lägger tyvärr ner sin verksamhet i slutet av lionåret. 

Torsbyklubben jobbar på att få fler medlemmar och planerar företagsbesök. 

Sunne klubben har jag ingen uppgift från idag. 

Kilsklubben har skickat ut personlig inbjudan till ett flertal personer för 

information och gemenskap. Ingen uppgift hur detta utföll. 

Forshaga klubben kämpar på. Har som vanligt delat ur vår Julmarknads- 

tidning, Julmarknad och sålt Julfemmor. 

 

Anm. På mötet berättar Birgit att hon ställer upp som ZO i verksamhetsåret 2019/2020. 

 

 

Zon 8: Inger Persson, LC Eda 

Zonen har för närvarande 105 medlemmar. Det är en minskning med en sen förra 

distriktrådsmötet. 
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Den 5 februari hade vi ett zonmöte i Årjäng med 20 medlemmar från 4 av zonens 6 klubbar. 

LC Säffle och LC Åmål kunde inte deltaga. Jag skickade ut inbjudan till zonmötet till alla med 

mailadress.  

Zonens klubbar har svårt att hitta på nya aktiviteter men LC Arvika och LC Eda arbetar nu 

tillsammans för att göra ett event på Ingesunds musikhögskola till hösten.  

Trivseln i klubbarna är god och man kör på med de vanliga aktiviteterna.  

Jag har gjort ett klubbesök men planerar att besöka fler när vintern har släppt sitt grepp. 

Nästa och sista Zonmöte för detta verksamhetsår ska vi ha i april i Arvika. Fram till dess 

måste vi få tag i någon som vill vara ZO för nästa verksamhetsår. Nuvarande VZO har avböjt 

på grund av familjeskäl. Han kan dock tänka sig att vara VZO ett år till.  

 

§14. GMT/GLT/GST 

 

GMT: Medlemsordförande (GMT) Per-Åke Öster, LC Hallsberg 

Vid verksamhetsårets början fanns det 837 medlemmar i 42 klubbar. 

Den 3 februari 2019 finns det 834 medlemmar i 42 klubbar. 

Hittills under verksamhetsåret har klubbarna tagit in 35 nya medlemmar, men vi har tyvärr 

tappat 38 medlemmar varför vi för tillfället är på -3 medlemmar. 

En klubb som ligger i framkant och har förtjänat en guldstjärna är LC Norberg som enligt 

registret har tagit in 5 nya medlemmar. 

Jag utgår från att alla klubbar har medlemsfrågan högt på agendan och jobbar med frågan 

under hela verksamhetsåret. Vårt distrikt 101 B upphör i och med detta verksamhetsår och vi 

samt distrikt 101 GD bildar ett nytt distrikt vilket kommer att heta 101 M. 

Detta med att värva nya medlemmar måste trots distriktsammanslagningen hållas fortsatt högt 

på agendan. Lionsrörelsen har under en lång följd av år tappat medlemmar och det är nu hög 

tid att vända på denna trend och vi får inte nöja oss med att ombilda MD 101 med 

distriktsammanslagningar, utan det behöver göras krafttag för att hitta nya medlemmar. 

 

Den 12 november 2018 hade jag ett möte med Mats Sjöö och Zlata Catic från NBV. 

Anledningen till mötet var att försöka få igång en heller flera kurser i Lions Quest i de av 

polisen utpekade riskområdena i Örebro. De föreslog kontakt med föreningen ”Trädet” i 

Brickebacken och då med föreningens företrädare Kinna Artmark. Den 5 december 2018 

mötte vi Kinna Artmark i Brickebacken och hon lovade att prata med olika förskolor i området 

för att höra om de var intresserade av en kurs. 

 

Jag har ännu inte hört något resultat, men jag fick följande svar från Zlata Catic ” Jag har 

skickat ett nytt e mail till dem rektorerna i Brickebacken men har inte fått svar än. Jag har 

spridit det här nu till Oxhagen och Varberga fritidsverksamheten och där fick jag positiv 

respons. Jag kommer i veckan träffa dem i Varberga och se när vi kan boka mötet med dig” 

Jag hoppas att snart få ett besked om vi kan få igång en kurs i Örebro. 
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GLT Britt Nilsson 

Distrikt B och distrikt GD arbetar på att göra ett gemensamt utbildningsprogram. 

En VZO utbildning planeras under våren. 

 

§15. PR: Ove Nilsson, LC Hallstahammar 

Se ajournering. 

 

§16. Miljöansvarig: Ronnie Sandström.LC Tillberga 

En liten återkoppling till min tidigare rapport. 

När det gäller vår användning av plast, i stället för plastpåsar finns det påsar (återvunnet 

material) i olika storlekar för användning när vi köper t ex frukt och grönt. Påsarna är till för 

att användas gång efter gång efter.... Vi hittade våra påsar på Stora Coop, men finns säkert i 

flertalet matvarubutiker. 

Nu kommer jag att bli tjatig, men kan inte låta bli. Det känns som om det fortfarande är svårt 

med samåkning till olika träffar. Det går även att åka tåg, det blir det en större kostnad för 

Lions, men det är en avvägning miljö eller kostnad/bekvämlighet. I och för sig ganska 

bekvämt med tåg. Det viktiga är att samordna resorna så mycket det går och det gör det med 

lite vilja. 

 

§17. Medlemsregistret: Inger Persson 

Nu gör många klubbar rätt. Tänk på att lägga in den nya styrelsen senast under mars månad. 

Presidenten kan lägga in i fall sekreteraren inte kan gör detta. 

 

§18. WEBB/IT: Lars Eric Jacobsson, LC Kilsbergen 

Presentation om Appen MyLion.  

 

§19. Distriktsmöte 2019: 13-14 april i Ludvika. 

Lördag 13 april 2019:  

Distrikt B och Distrikt GD har distriktsrådsmöte och distriktsmöte var för sig. 

Kickoff med dans tillsammans. 

Söndag 14 april 2019: Gemensamt möte Distrikt M. 

Kostnader hotellet betalar man själv till hotellet. Anmäla via Lions.  

 

§20. Distriktssammanslagningen. 

Verksamhetsplan 101M är färdig. 

Svante Hansen och Anders Falke har tagit fram verksamhetsplanen för 101 M. 

 

§21New Voices:  

Elisabeth har deltagit i en webbinar och har besökt Norge. 
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§22. Aktuella utbildningar bl.a. ZO/VZO utbildning 

VZO utbildning Distrikt B+GD planeras i våren 2019. 

 

§23. Övriga ärenden/frågor 

 

a) Fredsaffischtävlingen 

Ellika Landberg (Hallsberg) målade vinnande teckning om temat ”Vänlighet har 

betydelse”.  

b) Nomineringar för verksamhetsåret 19/20 

Redovisat. Se rapport VO. 

c) Aktuellt angående  Riksmötet i Västerås 

Gå in på www.rm2019.lions.se: information och anmälning 

Faktura kommer från MD. 

d) Uppföljning utbetalda bidrag till hjälpprojekt och hjälpinsatser 17/18 

Drygt 3 miljon kr. utbetalda i Distriktet. 

e) Diabeteshund, förslag från trezonsmöte 4-6 

Betala för en hund i stället av skänka pengar till Diabetesfonden. Diskussion. 

Elisabeth skickar ut ett mejl till samtliga ZO. 

f)   Skolmodul Förslag från trezonsmöte 4-6: Att Distrikt B skulle köpa en skolmodul för 

DGB. 

En skolmodul går på 120 000. Behovet är stort.  

Elisabeth skickar ut ett mejl till samtliga ZO. 

g) Många klubbar har rätt att ta ut en eller flera Melvin Jones. 

Ulf skickar ut en lista till distriktsrådet om statusen på inbetalningar till LCIF.  

h) Status quo LC Karlstad. Man ser ingen möjlighet att fortsätta. 

i)   LCFF: se § 12, rapporter, LCFF. 

j)   LCFM Cancerfonden i det nya distriktet. Örebro ingår. Separat protokoll skrivas. 

k) Handboken: zon 6 vill ha handboken i tryckt form. 

Man kan vända sig till Cynthia, Lionskontor. Hon kan ordna med en utskrift. 

l)  Jackor: Ett företag (Dekaltrycket) i Örebro kan leverera jackor med upptryck mot 

ungefär 400 kr. Vid intresse kan man ta direkt kontakt. 

m) Jubileumsinsamlingen: alla pengarn har delats ut. Om man inte har använt hela suman 

som klubben har fått, ska man skicka överskottet tillbaka. 

n) Försäkringar:  

Fråga: Täcker Lions försäkringar skada på datorn orsakat på ett möte?  Åke Nyqvist: 

försäkringen täcker skada vid aktiviteter. 

o) Fri kapital: Vid sammanslagningen av distrikten tar varje distrikt 50 000 kr med sig till 

det nya distriktet. Om det finns pengar kvar, så kom det ett förslag till att man skulle 

kunna te x ordna med en fest för pengarna? DG och kassören återkommer.  

Åke: Pengarna som är kvar kan vi ge till YEC. 

http://www.rm2019.lions.se/
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p) Digital signering:  

Frank föreslår att signera dokument digitalt för att undvika tidskrävande krångel med 

utskrift, skanning och post. Inom distriktet skulle det funka men inte internationellt tror 

några. Frank undersöker vidare. 

 

 

§24. Distriktsrådsmöten 2018–2019:  

DR-4 lördag 13 april i Ludvika. 

 

§25. Mötet avslutas. 

Ulf tackar Per-Åke för värdskapet genom att ge honom en chokladask. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Magda van Almenkerk / 2:a VDG / Sekreterare Ulf Carlsson / DG / Ordförande 

LC Hällefors     LC Kungsör 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elisabeth Emanuelsdotter Voll, LC Pålsboda  Birgit Aronsson, LC Forshaga 


